

# 10D7N Enchanting Morocco



CHAN BROTHERS  
GROUP OF COMPANIES

(WMO10E)

10天7晚 探索神秘之

# 摩洛哥



CHOUARA TANNERY



CHAN BROTHERS  
GROUP OF COMPANIES



Chan's World Holidays Pte Ltd  
452 North Bridge Road, #07-00,  
Chan Brothers Building,  
Singapore 188733  
(opposite Singapore National Library)

TA2146



cwh@chanbrothers.com.sg



www.ChansWorld.com



+65 97596053



6206 1797



chansworldholidays



chansworld\_holidays

(WMO10E)

# 10D7N Enchanting MOROCCO

## 10天7晚 探索神秘之摩洛哥



Sahara Desert

### DAY 1 SINGAPORE – CASABLANCA

*Meals On Board*

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to **Casablanca**, the commercial hub of Western Morocco.

### DAY 2 CASABLANCA – MARRAKECH

*Lunch/Dinner*

- Visit **Hassan II Mosque** - one of the world's most modern and the 3rd largest in the Islamic World.
- Visit **Mohammed V Square & United Nations Square**
- Photostop at **Royale Palace**
- Photostop at **Koutoubia Mosque** - the center and highest point of the old city of Marrakech. The minarets of the mosque can be seen from anywhere in the old city and are called the most beautiful mosques in North Africa
- **Djama El Fna** - also known as Sleepless Square. It is the only square in the world that is still listed as a World Heritage Site
- **Horse-drawn Carriage Tour**

### DAY 3 MARRAKESH – AIT BEN HADDU – OUARZAZATE

*Breakfast/Lunch/Dinner*

- **Garden Majorella** - The private garden was purchased by the famous fashion designer Yves Saint Laurent and his partner Pierre Berge in Marrakech
- **Bahia Palace** - known as one of the oldest palaces in Morocco, it originally had over 300 rooms.
- **Ait Benhaddou** - renowned for its stunning red-brown castle like- village. The village is surrounded by high walls and has an arched gate flanked by two palm trees, making it a distinctive landmark.

### DAY 4 OUARZAZATE – TORDA GORGES – MERZUOGA

*Breakfast/Lunch/Dinner*

- **Torda Gorges** - This natural barrier in the eastern Atlas Mountains is a narrow gorge 10 meters wide and over 300 meters high, offering stunning views of sheer rock walls and a small river at the valley floor.
- **Sahara Desert** - The Sahara here is famous for its unique sand dunes that change colors with the light. Experience the beauty of the desert with a 4x4 off-road vehicle ride and camel ride to view the red sand dunes.

### DAY 5 MERZUOGA – IFRANE – FEZ

*Breakfast/Lunch/Dinner*

- **Ifrane** - known as "Little Switzerland" for its skiing and European-like climate. This town, located between the Sahara Desert and Fez, has roots dating back to 500 BC when it was the capital of an ancient Jewish kingdom.
- **Fez** - a major historical Islamic city in North Africa and has been Morocco's religious, cultural, and artistic center for over a thousand years. Surrounded by 5-meter- high brown walls, the old city has over 200 mosques and is renowned for its traditional crafts

### DAY 6 FEZ – CHEFCHAOUEN

*Breakfast/Lunch/Dinner*

- **City tour of Fez**
  - **Bou Jeloud ( Blue Gate)**, and ancient city gate decorated with blue mosaics.
  - **Chouara Tannery**, a colorful aerial palette
  - **Exterior view Al Quaraouiyyine Mosque** the second largest mosque and the oldest Islamic higher education institution (Non-Muslims are generally not allowed to enter the Al.
- Visit **Al Attarine Madrasa** - one of the most important spiritual centres in Fez and one of the most visited landmarks in the Moroccan city. It was inhabited by numerous scholars and craftsmen and has a very long history and cultural background.
- Exterior view of the **Royal Palace** of Fez
- **Chefchaouen** - Known for its striking blue-washed buildings, narrow alleys adorned with colorful flower pots, and a serene atmosphere, Chefchaouen is

often referred to as the "Blue City." It attracts visitors seeking tranquility, beautiful architecture, and a unique cultural experience.

### DAY 7 CHEFCHAOUEN – TETOUAN - TANGIER

*Breakfast/Lunch/Dinner*

- **Tetouan** - Known as the "Gateway to Europe and Africa," Tetouan became a refuge for Moorish Arabs expelled from the Iberian Peninsula during the late 15th century "Reconquista."
- **Caves of Hercules** - These caves resemble a map of Africa and have become a major natural landmark
- **Cape Spartel Lighthouse (Outview)** - Located at the northernmost point of the African continent, overlooking the vast ocean.

### DAY 8 TANGIER – RABAT – CASABLANCA

*Breakfast/Lunch/Dinner*

- **City Tour of Rabat**
  - **Royal Palace of Morocco**
  - **Mausoleum of Mohammed V (Ent)** - is a Unesco World Heritage places, here lies the burial of the present king's father and grandfather. The entire building is made of marble, with a strong Moroccan style and characteristics.
  - **Hassan Tower**
- Visit the **Chellah Ruins** - remnants of the ancient city of Chellah and the royal necropolis of the Merinid dynasty of Morocco.

### DAY 9 CASABLANCA – SINGAPORE

*Breakfast*

Flight to transit city and flight back home.

### DAY 10 ARRIVE IN SINGAPORE

Arrived Home.

## 第1天

### 新加坡 - 卡萨布兰卡

晚餐

集合于新加坡国际机场，飞往中转城市后转机飞往卡萨布。

## 第2天

### 卡萨布兰卡 - 马拉喀什

午/晚餐

- 参观**哈桑二世清真寺** - 世界上最现代化的国家之一，也是伊斯兰世界第三大国家。
- 参观**穆罕默德五世广场 & 联合国广场**
- 外观**皇家宫殿**
- 外观**库图比亚清真寺** - 位于马拉喀什老城的中心和最高点。从老城的任何地方都能看到清真寺的尖塔，被称为北非最美的清真寺。
- **杰马艾夫纳广场** - 又称不眠广场，它是世界上唯一仍被列为世界遗产的广场。
- **马车之旅**

## 第3天

### 马拉喀什 - 阿伊特本哈杜 - 瓦尔扎扎特

早/午/晚餐

- **马若雷勒花园** - 著名时装设计师伊夫·圣罗兰和他的合作伙伴皮埃尔·贝尔热在马拉喀什购买了这座私家花园。
- **巴伊亚宫** - 它被称为摩洛哥最古老的宫殿之一。
- **阿伊特本哈杜** - 在撒哈拉沙漠边缘采用土泥砖修筑而成的标志性建筑，是一个孤立的、巨大的、奢华的建筑。被列入联合国教科文组织《世界遗产名录》。至今，阿伊特本哈杜 (Ait Ben Haddou) 筑垒村仍是摩洛哥保持最完好的筑垒村之一。

## 第4天

### 瓦尔扎扎特 - 图得加峡谷 - 梅如卡

早/午/晚餐

- **图得加峡谷** - 这条位于阿特拉斯山脉东部的天然屏障是一条宽10米、高300多米的狭窄峡谷，沿途可以看到陡峭的岩壁和谷底的一条小河，景色十分迷人。
- **撒哈拉沙漠** - 这里的撒哈拉沙漠以其独特的沙丘而闻名，沙丘会随着光线的变化而变色。乘坐**四轮驱动越野车**和**骆驼**观赏红色沙丘，体验沙漠之美。

## 第5天

### 梅如卡 - 伊夫兰 - 菲斯

早/午/晚餐

- 前往**伊夫兰** - 因其滑雪和类似欧洲的气候而被称为“小瑞士”。这座小镇位于撒哈拉沙漠和非斯之间，其历史可追溯到公元前500年，当时是一个古老犹太王国的首都。
- 前往**菲斯** - 是北非重要的伊斯兰历史名城，一千多年来一直是摩洛哥的宗教、文化和艺术中心。古城5米高的褐色城墙环绕，拥有200多座清真寺，以其传统工艺而闻名于世

## 第6天

### 菲斯 - 舍夫沙万

早/午/晚餐

- **菲斯市区游**
- **蓝色大门**以及装饰着蓝色马赛克的古城门

- **皮革染坊**，多彩的空中调色板
- 外观**卡拉维因清真寺** - 第二大清真寺和历史最悠久的伊斯兰高等教育机构（非穆斯林一般不允许进入阿尔及利亚清真寺）。
- 参观**阿塔里纳学院**
- 是梅里尼德最精美的学院之一。当时也是伊斯兰世界的黄金时期，整个北非在政治教育上达到一个新的高度。
- 外观**菲斯皇家宫殿**
- **舍夫沙万**
- 以其醒目的蓝色粉刷建筑、装饰着五颜六色花盆的狭窄小巷和宁静的氛围而闻名，常被称为“蓝色之城”。它吸引着追求宁静、美丽建筑和独特文化体验的游客。

## 第7天

### 舍夫沙万 - 特图安 - 丹吉尔

早/午/晚餐

- **特图安** - 有“通往欧洲和非洲的门户”之称，在15世纪晚期的“再征服”中，这里成为被逐出伊比利亚半岛的摩尔阿拉伯人的避难所。
- **赫拉克勒斯洞穴** - 这些洞穴就像一幅非洲地图，已成为一个重要的自然地标
- 外观**斯特爾海角燈塔** - 位于非洲大陆最北端，俯瞰浩瀚的海洋。

## 第8天

### 丹吉尔 - 拉巴特 - 卡萨布兰卡

早/午/晚餐

- **拉巴特市区游**
- **摩洛哥皇家宫殿**
- 参观**穆罕默德五世陵墓** - 这里埋葬着现任国王的父亲和祖父。整座建筑由大理石砌成，具有浓郁的摩洛哥风格和特色。
- **哈桑塔**
- 参观**舍拉廢墟遗址** - 舍拉 (Chellah) 古城遗迹和摩洛哥梅里尼德王朝的王室墓地。

## 第9天

### 卡萨布兰卡 - 新加坡

早餐

前往机场，飞往中转城市。

## 第10天

### 抵达新加坡

早餐

抵达新加坡樟宜国际机场，结束这次美妙的北海道旅程！

## HIGHLIGHTS

- Visit the Three Imperial Cities: Marrakech – “Red City”, Fes – “Yellow City”, Rabat – “White City”
- The most popular unique Chefchaouen - “Blue City”
- World Cultural Heritage - Ait Benhaddou
- Explore Morocco famous Desert – Sahara Desert
- Experience 4WD Sahara Desert Safari
- Experience Sahara camel ride desert dunes
- Visit the second largest functioning mosque in Africa and is the 7th largest in the world - Hassan II
- Visit Al Attarine Madrasa - one of the most important spiritual centres
- Horse-drawn Carriage Tour

## TOP CLASS ACCOMMODATION

- Free upgrade to the luxury Desert Tent resort
- Free upgrade to 5★ Hotel at Chefchaouen
- Stay local 4★ + 5★ Hotel

## REMARKS

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions, a copy of which is available at [www.Chansworld.com/PackageTourTnCs](http://www.Chansworld.com/PackageTourTnCs). In particular, the Customer is requested to note the following:

- Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.
- Accommodation in designated cities is subject to room availability.
- Sequence of itinerary may be subject to change.
- Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.



Hassan II Mosque



# MOROCCO



**Singapore**

**Casablanca – Marrakesh**

- Hassan II Mosque
- Mohammed V Square & United Nations Square
- Royale Palace
- Koutoubia Mosque
- Djama El Fna
- Horse-drawn Carriage Tour

**Ait Ben Haddou – Ouarzazate**

- Garden Majorella
- Bahia Palace
- Ait Benhaddou

**Torda Gorges – Merzuoga**

- Torda Gorges
- Sahara Desert

**Ifrane – Fez**

- Al Attarine Madrasa
- Royal Palace of Fez

**Chefchaouen**

**Tetouan - Tangier**

- Tetouan
- Caves of Hercules
- Cape Spartel Lighthouse (Outview)

**Rabat – Casablanc**

- Hassan Tower
- Chellah Ruins

**Singapore**

Koutoubia Mosque